
 PROTOKOLL FÖRT VID FORSERUMS SOK:S STYRELSES MÖTE 2023-10-23 
 
Närvarande: Göran Runesson (GR), Margareta Kempe (MK), Rohnny Andersson (RA), Fredrik 

Mathsson (FM), Kenneth Kall (KK), Tobias Lindstedt (TL), Niclas Werneskog (NW) och 
Stellan Ahnström (SA) 

 
§  1  

Vår ordförande Göran Runesson var återkommen efter Afrikabesök och hälsade 
välkommen till kvällens möte. 

 

Inledning 

§  2  
Ordförandens utdelade förslag till dagordning godkändes efter komplettering 

med några punkter.  
 

Dagordning 

§  3  
Till att justera dagens protokoll utsågs Fredrik Mathsson och Nicklas Werneskog. 

 
Justering 

 
§  4  

RA påtalade vissa delar från föregående protokoll som påminnelse och underlag 
för vidare beslut. 

 

Föregående möte 

§  5  
Inkomna skrivelser:  

a/  Kultur & Fritid bjuder in till Föreningsfrukost tisdagen den 7 november 07.30-
9.00 på Hotell Högland. Ämnet är inkludering, hur är det och hur kan man för-
bättra den? Denna typ av träff är tänkt att återkomma 3-4 gånger per år.  

  Styrelsen reagerade start på tidpunkten på dagen. För normalt arbetande 
föreningsmänniskor är detta arbetstid som man inte kan lämna hur som helst. 
Lägg därtill restider om arbetsplatsen ligger en bit från Nässjö. Vi får påtala vår 
åsikt vid framtida träffar med kommunens personal. 

Kultur & Fritid 
Frukostmöte 

b/  Inbjudan till invigningen av cykelbanan vid vattentornet den 8 oktober. Det är 
en Pump & Trackbana som iordningställts med hjälp av Astrid Lindgrens Hem-
bygd (Leader-/EU-bidrag). 

Forserums 
Samhällsförening 

c/  Information från SR Energy om vilka föreningar som fick ta del av årets 
Vindbonus. Totala bidragsbeloppet var 100 000 kr. Nya ansökningar emottas 
fram till 1 juni nästa år. 

 

Vindbonus SR Energy 

§  6  
Avgående skrivelser:  

a/  Inga skrivelser e.dyl. har avsänts sedan föregående möte. 
 

Avsänt 

§  7  
Rapporter:  

a/  Höstens tipspromenader har kommit halvvägs med fem genomförda gånger. 
Deltagarantalet har varit lägre än tidigare utan att det är enkelt att hitta en 
förklaring. För andra arrangörer har det sett olika ut. Många har fortsatt stabilt 
deltagande medan andra har sett en nedgång likt oss. Dagen för 
belöningsjulbordet till arrangörerna är ännu inte bestämt men ett troligt datum 
blir den 30 november. 

  En förfrågan har kommit från Köpmannaföreningen om att anordna tipspro-
menad på julskyltningen likt förra året. MK framförde att kommittén tackat nej då 
arbetsinsatsen inte står i proportion till ersättningen. 

Motion 

b/  Orienteringssektionen har inte haft någon verksamhet seden föregående 
möte. Zon-möte förestår där beslut ska fattas om nästa års samverkan. 

Orientering 

c/  Skidsektionen har heller inte startat upp någon verksamhet. Snöskotern ska 
inom det snaraste startas upp för att finna eventuella problem inför användandet.  

Skidor 


